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Abstract (en)
The fume extraction hood (1) has a screen (11) and a filter element (12), which is held at the screen by a pivot bearing (120) and a locking unit
(121). A releasing device (14) is arranged on the screen of the fume extraction hood for partially releasing the hold of the filter element. The
releasing device is actuated by the movement of a part of the screen. The releasing device is partially spaced from the locking unit. The releasing
device has an operating element (13) on an outer side of the screen.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Dunstabzugshaube, die einen Schirm (11) und zumindest ein Filterelement (12) aufweist, das an dem Schirm (11)
mittels mindestens eines Schwenklagers (120) und mindestens eines Arretiermittels (121) gehalten wird. Die Dunstabzugshaube (1) ist dadurch
gekennzeichnet, dass die Dunstabzugshaube (1) eine Lösevorrichtung (14) zum zumindest teilweise Lösen der Halterung des Filterelementes (12)
umfasst und die Lösevorrichtung (14) an dem Schirm (11) der Dunstabzugshaube (1) angeordnet ist.
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